



Date: 07 06 2021

التاريخ: 2021 06 07

Mr. Hamad Abdullah Al – Ali
Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange.

السيد حمد عبدالله العلي المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

الموضوع: إجتماع مجلس إدارة شركة الاتحاد للتأمين ش.ع.م
Subject: Union Insurance Co. PJSC Board Meeting

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject, since the General Assembly Meeting of the company is scheduled to take place on Tuesday the 8th of June 2021, and where the agenda of AGM includes the item for electing members of the Board of Directors, we would like to inform you that it has been decided to invite the new elected Board of Directors of the company for a meeting, if the legal quorum is reached, on Thursday the 10th of June 2021 at 12.00 pm at the Headquarter of the company in the Emirate of Dubai, Single Business Tower, Floor No 13, Sheikh Zayed Road, to consider the following agenda items:

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، و لما كان من المقرر عقد إجتماع الجمعية العمومية للشركة يوم الثلاثاء الموافق 08 يونيو 2021، وحيث تضمن جدول أعمال الجمعية العمومية بند إنتخاب أعضاء مجلس الإدارة، نفيد سيادتكم علماً بأنه تقرر توجيه الدعوة لإتعداد إجتماع مجلس إدارة الشركة الجديد المنتخب من قبل الجمعية العمومية في حال إكمال النصاب القانوني لذلك، في يوم الخميس الموافق 10 يونيو 2021 الساعة الثانية عشر ظهراً ، بمقر الشركة الرئيسي في إمارة دبي، سنغل بيزنس تاور ط 13، شارع الشيخ زايد، للنظر في جدول الأعمال التالية:

1. Election of the Chairman and Vice President of the Board of Directors.
2. Formation of board committees.
3. Any other business that may arise.

1. إنتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائبه.
2. تشكيل لجان مجلس الإدارة.
3. ما يستجد من أعمال.

Best Regards,

Abdel Mutaleb M Aljaede
Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول وافر الاحترام

عبدالمطلب مصطفى الجعدي
الرئيس التنفيذي

Copy for gentlemen: Abu Dhabi Securities Exchange
Copy for gentlemen: Central Bank of the UAE (Insurance Sector)

نسخة للسادة: سوق أبوظبي للأوراق المالية
نسخة للسادة: مصرف الإمارات المركزي (قطاع التأمين)